



الجمعية العامة الـ147 للاتحاد البرلماني الدولي

لواندا، أنغولا

23-27 تشرين الأول/أكتوبر 2023



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

معلومات متعلقة بالصحة

سيتوفر الموظفون الطبيون وخدمات الإسعافات الأولية في الفنادق الرسمية وفي مكان انعقاد الجمعية العامة. وستكون جميع الخدمات الطبية الأخرى على نفقة المشاركين الخاصة. يرجى التأكد من أن لديكم تأمين صحي دولي. ويُنصح الأشخاص الخاضعون لعلاج طبي خاص بإحضار كميات كافية من الأدوية اللازمة. ولا بد من إبلاغ الأمانة العامة للبرلمان المضيف بمؤشرات طبية أو غيرها من المؤشرات (الاحتياجات الغذائية، والحساسية، ومحدودية الحركة) في أقرب وقت ممكن (يمكن إدراج هذه المعلومات خلال التسجيل الإلكتروني) للتمكن من اتخاذ الاحتياطات أو التدابير اللازمة.

وترد ثماني مستشفيات إحالة للاتحاد البرلماني الدولي في لواندا: مستشفى بريندا Prenda، وعيادة جيراسول Girassol، ومستشفى كارديال دوم ألكسندر دو ناسيمينتو Cardeal Dom Alexandre do Nascimento لأعراض القلب والرئتين، ومستشفى جوزينا ماشل Josina Machel، وعيادة ساغرادا إسبيرانسا Sagrada Esperança، وعيادة مالتيبيرفيل Multiperfil، ومستشفى أزانكوت دي مينيز Azancot de Mezenes لرعاية الأم والطفل، والمستشفى العسكري، ومستشفى لواندا العام. ستقدم هذه المستشفيات الثماني الخدمات الطبية عند الحاجة أثناء الفعالية.

ويُبلغ المندوبون أنه تم رفع جميع التدابير الإلزامية الوطنية في مكافحة كوفيد-19 في 15 تموز/يوليو 2023، بموجب مرسوم رئاسي، بما في ذلك شرط تقديم دليل على التلقيح أو الفحص عند الوصول إلى أنغولا.



وفي حين أن التلقيح ضد الحمى الصفراء ليس شرطاً وطنياً من أجل دخول البلاد، إلا أن بعض شركات الطيران تمنع الوصول إلى الرحلات الجوية إذا لم يكن الشخص يحمل إثباتاً على التلقيح ضد الحمى الصفراء. وإنما أيضاً توصية من منظمة الصحة العالمية وبعض الوكالات الوطنية. لذلك يُنصح بالتلقيح ضد الحمى الصفراء قبل السفر إلى أنغولا وأن تحملوا إثباتاً على ذلك.

ويوصى أيضاً بأن يطلب المسافرون إلى أنغولا المشورة الطبية بشأن تدابير الوقاية من الملاريا قبل السفر.





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

147th IPU Assembly

Luanda, Angola
23–27 October 2023



Health Information

First-aid services and medical staff will be available at the official hotels and the Assembly venue.

All medical services will be at the participants' own expense. Please ensure that you have international health insurance. Persons under special medical treatment are advised to bring sufficient medication.

The Secretariat of the Host Parliament must be informed of specific medical or other indications (dietary needs, allergy, limited mobility) as soon as possible (this information may be included during online registration) so that the necessary precautions or measures can be taken.

There are eight IPU referral hospitals in Luanda: Prenda Hospital, Girassol Clinic, Cardeal Dom Alexandre do Nascimento Hospital for Cardio-Pulmonary Diseases, Josina Machel Hospital, Sagrada Esperança Clinic, Múltiplofil Clinic, Azancot de Menezes Maternity and Child Care Hospital, Military Hospital, and Luanda General Hospital. These eight hospitals will provide medical services in case of need during the event.

Delegates are informed that on 15 July 2023, by Presidential Decree, all national mandatory measures in the fight against COVID-19 were lifted, including the requirement to present proof of vaccination or testing upon arrival in Angola.

While it is not a national requirement to be vaccinated against Yellow Fever in order to enter the country, some airlines have been denying access to flights if the person is not carrying proof of vaccination against Yellow Fever. It is also a recommendation of the WHO and some national agencies. It is therefore advised that you are vaccinated against Yellow Fever ahead of travel to Angola and that you carry proof of vaccination.

It is also recommended that persons travelling to Angola seek medical advice on malaria prevention measures before travel.

E

#IPU147